
PROTOKÓŁ Nr 22 /2009 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 27 sierpnia 2009 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech  członków Komisji Rewizyjnej (wszyscy) 
b) Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
c) Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
d) Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
e) Marta Łomża – inspektor UG 
f) Violetta Stenka – inspektor UG  
 
  
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad , 
3. opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy, 
4. Sprawy bieżące 
 
 
Ad 1- 2 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdziła porządek obrad . 
 
Ad 3 
 
a)  

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 
na terenie miejscowości Dębnica Kaszubska (Parkowa) 
 
b) 
 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 
na terenie miejscowości Dębnica Kaszubska ( Żwirowa). 
 
Projekty uchwał przedstawiła M. Łomża. 
Komisja pozytywnie opiniuje przedstawione projekty uchwał. 
 
c) 
 Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych. 
 
Projekt uchwały przedstawiła v. Stenka. 
Komisja pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
 
 

 



d) 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad udziału mieszańców  
w realizacji zadania inwestycyjnego p.n.:”Budowa sieci kanalizacji sanitarnej  
i wodociągowej wraz z przyłączami w m. Krzynia, Niemczewo, Motarzyno, 
Kotowo gm. Dębnica kaszubska. 
 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
e)  
 Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność 
nieruchomości z zasobu ANR do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica 
Kaszubska. (dotyczy działek w: Budowie, Gogolewie, Mielnie i Niepoględziu) 
 
Projekt przedstawił Wójt Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
f) 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 
z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska na okres 30 lat z przeznaczeniem na 
budowę farm wiatrowych. 
 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje. Komisja wnosi by wydzierżawiać tylko tą część 
działki, która będzie przeznaczona pod inwestycje wiatrowe.  
 
g) 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość. 
 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały. Komisja 
proponuje byz dzierżawy zawierać tylko na 1 rok. 
 
h) 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
i) 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/113/2008 Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska z dnia 28 sierpnia 2008 r. w sprawie ustalenia sieci 
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały. 
 

 



 
k) 
 Plan zbywania, nabywania. 
 
Plan przedstawił Wójt Gminy. Dotyczy zbycia działek w Kotowie – 4 ha, 
Gogolewku – 1 ha, Gogolewko – 6 ha łąki, Gogolewko – sprzedać strych nad 
świetlicą dla państwa Skrzypek, Krzynia – 3,34 ha podzielić na działki 30 arowe, 
Krzynia – 0.87 ha (dz. 76/6 i 76/7) – las. Zamiana: Dobieszewo droga obok p. 
Szczęsnego na drogę koło boiska.  
 
Komisja pozytywnie opiniuje przedstawiony plan. 
 
Ad 4 
 
 Członkowie Komisja zapoznali się z następującą korespondencja, która 
wpłynęła do biura rady: 
 

- pismem pani Anny Kowalskiej zam. Dębnica Kaszubska, 
- pismem p. Wincentego Knittra zam. Bytów, 
- z pismami, które wpłynęły w sprawie petycji radnych o utrzymanie 

oddziału zakaźnego w Wojewódzkim Szpitalu w Słupsku, 
- pismami – protestami w sprawie konkursu na dyrektora Gimnazjum. 

 
Wójt Gminy przedłożył członkom komisji informację w sprawie organizacji 
konkursu na dyrektorów podległych mu szkół. Poinformował także, że w dniu 
03 września odbędzie się przetarg na budowę dróg osiedlowych w Gogolewie, 
Budowie i Motarzynie. Zadanie to będzie realizowane ze środków ANR. 
 
Na tym protokoł zakończono. 
 
                                                                                                      Przewodniczący 
                                                                                                                        Komisji Rewizyjnej  
 
                                                                                                                       / -/ Bogdan Rębas 
  
    

 
  

        
 
 

 


